
Záznam z jednání konaného dne 19.8. 2022 u Bohuslava Sedláka ve Vysokém Mýtě. 
 
Jednání inicioval předseda OS T. Bouška s jasným cílem vyjasnit některá témata, která byla diskutována ve 

veřejném prostoru formou, která medializovala jméno OS Pardubice a jeho chovatele. 
 

Přítomni: 

Za výbor OS:  Tomáš Bouška, Jan Filipi 
Za RK OS:  Jan Pokorný, Luděk Hruška, Jan Janecký 

Za MS Vysoké Mýto: Miroslav Horáček (předseda), Bohuslav Sedlák 
 

Program schůzky byl definován následovně: 

 
1. Porušení dohody OS-VM 

2. Současná ekonomika jednotlivých kategorií závodů 
3. Zprostředkování nákupu 100 ks plastových čel 

4. Přepravní prostředek MS V. Mýto 

 
5. Další možné k doplnění a diskusi na místě. 

 
Přítel B. Sedlák měl k bodům 1.-4. připraveny podrobné písemné materiály. Po projednání připravených 

materiálů jsou závěry jednání následující. 
 

Závěry jednání: 

Ad 1. 
Všichni přítomní jednomyslně konstatovali, že členové MS Vysoké Mýto s odkazem na text uzavřené dohody 

tuto dohodu neporušili. Nicméně předseda OS konstatoval, že tato kauza má určitý morální aspekt a přesah, 
který navzdory jasné dokumentaci vnáší stálý nesoulad mezi chovatele. Jak uvedeno v zápise ze schůze 

výboru ze dne 14.6. 2022 v bodě 6., je nezbytně nutné definovat rámec fungování na roky 2023 a další, 

který bude uspokojivý pro obě strany a respektující status MS Vysoké Mýto se svojí právní subjektivitou. 
  

Ad 2. 
Byla předložena kalkulace očekávaných výnosů a nákladů sezóny starých holubů 2022. Kalkulaci nutno brát 

jako předběžnou a pokladník OS P. Horníček byl pověřen sestavením podrobné ekonomické bilance sezóny 
2022. Nicméně bylo konstatováno, že krátké tratě budou ziskové a z nich získané prostředky budou pomáhat 

vyrovnat očekávaný negativní ekonomický výsledek středních a dlouhých tratí. 

 
Ad 3. 

Předseda OS vysvětlil přítomným proces pořízení 100 ks plastových čel pro budoucí opravy boxů realizovaný 
v květnu letošního roku. S ohledem na obdržené nabídky s neakceptovatelně vysokou cenou (cca 1.100 

Kč/kus) byl prostřednictvím B. Sedláka kontaktován výrobce, který byl schopen nabídnout o cca 50% nižší 

cenu. Nákup byl u daného výrobce následně realizován a díky zprostředkovatelské roli B. Sedláka tak bylo na 
celkovém objednávacím množství – celkové hodnotě nákupu ušetřeno cca 50.000 Kč. 

 
Ad 4. 

Přítomní po diskusi konstatovali, že členové MS Vysoké Mýto vlastní nástavbu na 30 boxů a 24 vlastních boxů 

pro 900 ks kusů holubů s umístěním na vozík, který vlastní několik členů tohoto MS. 
 

Ad 5. 
V další diskusi byla otevřena různá témata z E-mailové komunikace a internetové diskuse, ve kterých 

docházelo k eskalujícím výměnám názorů mezi chovateli OS Pardubice. Nicméně k žádnému uspokojivému 
závěru ve smyslu uklidnění a narovnání vztahů mezi znesvářenými stranami nedošlo a zásadní překážky 

v názorech, vztazích a komunikaci přetrvávají. 

 
 

 
Zapsal: Tomáš Bouška 


